

財資市場公會 Treasury Markes Association
會員優惠

1. 優惠內容

1.1 「財資市場公會」會員可享富臨飯店主餐牌食品堂食九折優惠
Get 10% off on Forum Restaurant A La Carte Menu

條款及細則：

- 優惠不適用於大型餐飲服務、宴會酒席、私人派對、精選套餐及外賣食品；
Offer is not applicable to catering services, banquets, private parties, set menu and take away order.
- 優惠不適用於瓶裝餐酒、香檳及烈酒；
Offer is not applicable to bottle wine, champagne and liquors.
- 優惠不適用於服務費、茶價及前菜，加一服務費須以原價計算；
Offer is subject to 10% service charge (based on the original price).
- 必須訂座；客人於訂座時需說明享用此優惠，並於付款時出示電子會員卡以作確認；
Prior reservation is required. Please present valid membership card upon payment.
- 不可與其他優惠同時使用；
Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discount or privileges.
- 如有任何爭議，富臨飯店保留最終決議權。
In case of disputes, the decision of Forum Restaurant shall be final and conclusive.

1.2 生日禮遇 — 會員於生日月份惠顧富臨飯店可享免費壽桃包
Birthday Offer: Complimentary longevity lotus paste buns during your birthday month.

條款及細則：

- 優惠只適用於堂食；
This offer is valid for dine in only.
- 必須最少 2 日前預訂，客人於訂座時需說明享用此優惠，並於付款時出示會員卡以作確認；
Two days advance reservation is required and indicate TMA birthday offer at the time of booking. Please present valid membership card upon payment.
- 客人需出示有效身份證明文件；
The birthday diner must present a valid identity card for verification.
- 不可與其他優惠同時使用；
Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discount or privileges.
- 如有任何爭議，富臨飯店保留最終之決定權。
In case of disputes, the decision of Forum Restaurant shall be final and conclusive.

2. 優惠日期

至 2023 年 12 月 31 日

3. 訂座方法

歡迎透過以下方法預約訂座

網址：www.forumrestaurant1977.com

電話：2869 8282 | WhatsApp：6061 1682

電子郵件：info@forumrestaurant1977.com

4. 聯絡資料

地址：香港銅鑼灣告士打道255-257號信和廣場1樓

1/F, Sino Plaza, 255-257 Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong

電話：2869 8282

傳真：2893 0756

營業時間：星期一至日 11:30-14:30, 18:00-23:00

網址：www.forumrestaurant1977.com

電郵：info@forumrestaurant1977.com